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Vraag 995: Raadslid Karel Scherpereel (7/06/2019) 
 

 

Maagdenstraat 6 - herstellen 

 

In de Maagdenstraat ter hoogte van huisnummer 6 reed er een zware vrachtwagen gedeeltelijk 

over het trottoir waardoor het voetpad beschadigd werd. Kort daarop hebben werknemers een 

plank over de schade gelegd. Op 7 juni… zes maanden na datum ligt het er nog steeds zo bij. Een 

vervelend obstakel voor ouderen met een rollator, voor kinderwagens, …  

Op de foto’s zie je de toestand die nog steeds niet veranderd is.  

Wanneer zal men daaraan verder doen en waarom worden de omwonenden niet ingelicht waarom 

die herstelling zo lang op zich laat wachten? 

 

Antwoord 995: 
 

Maagdenstraat 6 – herstellen 

 

Het voetpad is verzakt ten gevolge van een defecte rioolaansluiting. Het herstel is ten laste van de 

eigenaar. De procedure is lopende. Er werd een vergunning aangevraagd door de eigenaar om 

herstel uit te voeren op het openbaar domein. De vergunning werd afgeleverd door de 

stadsdiensten.  

De eigenaars zijn van Indische afkomst en begrijpen de Nederlandse- Franse- en Engelse taal 

onvoldoende om een aannemer te contacteren voor het herstel.  

Er werd een tolk aangevraagd via de Noord Zuid dienst. 

 

Aanvullend antwoord: 

Het voetpad werd intussen hersteld door de aannemer in opdracht van de eigenaars van 

Maagdenstraat 6, 8000 Brugge.  
 
 

 

Vraag 996: Raadslid Annick Lambrecht (28/06/2019) 
 

Plastic herbruikbare bekers via uitleendienst voor buurtcomités en feestcomités  

 

Vlaanderen besliste een tijdje geleden om vanuit duurzaamheidsoverwegingen plastic 

wegwerpbekers te verbieden op evenementen vanaf 2020. De organisatoren van evenementen, 



 

 

 

 

 

 

van klein tot groot, zullen vanaf volgend jaar dus geen drank meer mogen serveren in 

wegwerpbekertjes, blikjes of petflessen. Zo wil de regering de verspreiding van plastic afval in het 

milieu terugdringen.  

De stad kan de buurt- en feestcomités helpen door via de uitleendienst een afvalarm en 

milieuvriendelijk alternatief aan te bieden. Sommige steden zoals bijvoorbeeld Antwerpen en 

Roeselare, bieden plastic herbruikbare bekers aan voor evenementen. De organisatoren van 

evenementen moeten in de meeste gevallen niets betalen maar wel zelf instaan voor de reiniging 

van de bekers.  

Vandaar dat ik u graag de volgende vragen gesteld:  

1. Is het stadsbestuur bereid dit voorbeeld te volgen en het aanbieden van herbruikbare plastic 

bekers via de uitleendienst te onderzoeken?  

2. Zo ja, welke timing voorziet u voor invoering van deze mogelijkheid via de uitleendienst?  

 

Antwoord 996: 
 

Plastic herbruikbare bekers via uitleendienst 

 

Het voorstel om herbruikbare bekers aan te bieden via de uitleendienst is voor de stedelijke 

uitleendienst niet haalbaar. 

Binnen de huidige locatie, een opslag- en stapelplaats, worden alle ontleenbare materialen 

gestapeld, dit gaat over tafels, stoelen, podia, spelmaterialen enz. Hiervoor spelen hygiëne en 

voedselveiligheid een minder belangrijke rol.  

Herbruikbare bekers vergen echter een cleane omgeving want de hygiëne moet strikt 

gerespecteerd worden. 

 

Het uitlenen van dergelijke bekers vereist ook dat deze bekers gewassen moeten kunnen worden 

om schimmels enzovoort te vermijden in het geval de ontleners hierin in gebreke bleven. Op 

evenementen beschikt men meestal niet over een wasstraat om alles meteen te reinigen.  

 

Meestal worden diverse dranken aangeboden en zijn dus verschillende types bekers nodig. 

Stapelbare bekers hebben de neiging na reiniging in een vaatwasmachine aan elkaar te kleven. Ze 

losmaken van elkaar is dan heel moeilijk en heeft gebroken bekers tot gevolg. Niet stapelbare 

bekers en diverse modellen aanbieden gaat dan het best in stapelbare vlot afwasbare bakken. Deze 

bakken moeten dan gestapeld kunnen worden in een voedselveilige omgeving.  

 

Het ter beschikking stellen van dergelijke bekers vereist meteen ook een groot aantal bekers. Voor 

evenementen met een gering drankgedrag rekent men op 1,5 à 5 bekers per persoon, voor grotere 

evenementen loopt dat al vlug op tot 5 à 10 bekers per persoon.  

Voor buurtfeesten met een 50-tal deelnemers heb je dan al vlug 250 bekers nodig. Voor grotere 

deelnemersaantallen lopen die aantallen al vlug op tot 500 à 1000 stuks.  

Het buurtfeestenseizoen is geconcentreerd in de zomermaanden met wekelijks meerdere 

buurtfeesten op dezelfde dag. De stad zou al over heel veel bekers moeten beschikken om elk 

buurtcomité te kunnen helpen. 

 

Buurtfeesten met een gering aantal deelnemers, of enkel buren, kunnen zelf heel bewust handelen 

door bijvoorbeeld elk zijn/haar eigen beker te laten meebrengen en gebruiken. 

Waar grotere aantallen bezoekers deelnemen die niet meteen uit de buurt komen, wordt dikwijls 

gewerkt met een brouwer of een drankcentrale. Deze handelaars zullen waarschijnlijk ook inspelen 

op de nieuwe vereisten en zelf de nodige bekers ter beschikking stellen van hun klanten als service 

aan de klant. 

 

De Provincie West-Vlaanderen heeft een gratis uitleendienst voor herbruikbare bekers. Ze werkt 

hiervoor voor de regio Brugge samen met de Kringwinkel ’t Rad. Daar kan men vandaag dus al 

terecht voor het ontlenen van herbruikbare bekers.  

 



 

 

 

 

 

 

De dienst Werken en Ondernemen is nu pistes aan het onderzoeken om toch herbruikbare bekers 

via de stad te kunnen aanbieden.  

 

Eén van de pistes die onderzocht wordt is de samenwerking via de sociale economie.  

De ondernemingen binnen de sociale economie - en dan vooral de maatwerkbedrijven - zijn 

permanent op zoek naar nieuwe activiteiten waarbij mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt 

aan de slag kunnen. Het wassen van herbruikbare bekers wordt gezien als een niche voor de 

sociale economie.  

 

Het Brugse maatwerkbedrijf SOBO heeft aangegeven grote interesse te hebben in het wassen van 

de herbruikbare bekers en onderzoekt een mogelijke installatie van een wasstraat in hun gebouw in 

de Pathoekeweg. Ook het stockeren en uitlenen (met online tool voor het reserveren van de 

bekers) vinden zij interessant.  

Echter, de installatie van een wasstraat en de inrichting van een HACCP-omgeving vraagt een 

investering van € 150.000 à € 200.000. Om rendabel te zijn moeten er dan op jaarbasis serieuze 

hoeveelheden bekers gewassen worden (schatting SOBO is 1,8 miljoen/jaar). Dit impliceert dat er 

samenwerkingsverbanden met de Groep Brugge, organisatoren van grote evenementen (vb. 

Club/Cercle Brugge), drankcentrales, omliggende gemeenten, … gegarandeerd moeten zijn 

alvorens zij deze risicovolle investering zullen aangaan.  

Een andere oplossing is dat stad Brugge zelf investeert in deze wasstraat, maar deze dan wel 

installeert bij het maatwerkbedrijf. Het voordeel is dat de stad via OVAM 50% van de investering 

kan gesubsidieerd krijgen en bijgevolg de investeringsrisico’s bij de sociale economie weggenomen 

kunnen worden. (Stad Antwerpen zal wellicht ook voor deze piste gaan). 

 

Dit alles wordt de komende maanden verder onderzocht met oog op een beslissing door het college 

van burgemeester en schepenen. 

 

 

Vraag 997: Raadslid Pascal Ennaert (25/07/2019) 
 

Doorstroming informatie burgerlijke stand naar weekbladen  

 

Ik werd er op gewezen dat sinds kort de stad Brugge geen lijsten van geboorten, overlijden en 

huwelijke meer doorgeeft aan de op het Brugs grondgebied actieve gratis weekbladen.  

De rubrieken met geboortes en overlijdens die hieruit voortkomen worden hard gemist bij de 

oudere bevolking die deze rubrieken de belangrijkste meerwaarde vinden van deze weekbladen.  

Volgens de mededeling in deze weekbladen is dit een tijdelijk gegeven, voortkomend uit de 

omschakeling naar de DABS-databank.  

Klopt het dat dit een tijdelijk gegeven is en de reden die men hiervoor opgeeft?  

Wanneer zal de problematiek verholpen zijn? 

 

Antwoord 997: 
 

Doorstroming informatie burgerlijke stand naar weekbladen 

 

Er zijn tot heel recent veel problemen geweest met het verschaffen van lijsten aan de diverse 

media. Ondertussen heeft de software leverancier ervoor gezorgd dat er opnieuw lijsten van 

geboortes en overlijdens ter beschikking zijn. 

Naar aanleiding van de privacy wetgeving (GDPR) werd beslist dat vanaf nu expliciete toestemming 

moet worden gegeven voor publicatie in de krant. Dit betekent dat bijvoorbeeld de 

begrafenisondernemers in principe deze goedkeuring zullen moeten vragen aan de families. 


